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Inleiding  
 
Op zaterdag 1 februari vond de eerste van drie inloopbijeenkomsten plaats in het kader van 
de totstandkoming van de omgevingsvisie van de gemeente Tynaarlo. Gedurende de 
middag, die in Eelde plaatsvond, konden bezoekers met elkaar en met medewerkers van de 
gemeente in gesprek over de toekomst van hun woon- en leefomgeving. De gesprekken 
hadden tot doel om een bijdrage te leveren aan het opstellen van de omgevingsvisie van de 
gemeente. In totaal hebben 125 inwoners afkomstig uit Eelde-Paterswolde en omgeving 
deze bijeenkomst bezocht.  

De omgevingsvisie  

Wat er in de omgevingsvisie komt te staan, wordt bepaald in samenspraak met betrokkenen. 
Er moeten nog veel keuzes worden gemaakt over de inhoud van de omgevingsvisie. De input 
van de bezoekers van de inloopbijeenkomst in Eelde-Paterswolde, komt hierbij goed van 
pas.  

Hoe zag de bijeenkomst eruit?  
Tussen 13.00 en 17.00 uur konden bezoekers binnenlopen in de Herberg 
van Hilbrantsz om aan te schuiven bij een gesprekstafel, informatie in te 
winnen en hun reactie te geven op onderwerpen op de informatiemarkt 
of deel te nemen aan een van de andere activiteiten. De thema’s die 
gedurende de middag centraal stonden, kwamen overeen met de 
thema’s uit de omgevingsvisie. Zo werden op de informatiemarkt en aan 
de gesprekstafel gesprekken gevoerd over onderwerpen als de 
bereikbaarheid van het dorp, de omgang met landschap en natuur, 
keuzes die we kunnen maken met betrekking tot duurzaamheid en 
mogelijkheden voor ouderen om langer zelfstandig te blijven wonen. 
Aan het einde van de dag leverde dit een gevarieerde verzameling 
ideeën en suggesties op, die door de gemeente wordt verzameld, 
afgewogen en waar dat kan in de omgevingsvisie verwerkt.   
 

Hoe hebben de bezoekers de bijeenkomst ervaren?  
Tijdens de bijeenkomst konden de bezoekers evaluatieformulieren invullen. In totaal zijn er 
23 formulieren ingevuld. Uit de formulieren blijkt dat de bezoekers met name door middel 
van de uitnodigingskaart op de hoogte zijn gebracht van de inloopmiddag en vrijwel 
niemand door sociale media. Wat als positief is ervaren, is de toegankelijkheid van de 
medewerkers van de gemeente. Bezoekers gaven aan dat de medewerkers de tijd namen 
om hun vragen duidelijk te beantwoorden. Een verbeterpunt daarentegen was de ruis bij de 
eerste gesprekstafel, waardoor men soms moest schreeuwen om elkaar te kunnen verstaan. 
Dit is overigens direct ter plekke opgelost, door de gesprekstafel te verplaatsen. Al met al 
blikken de bezoekers met een positieve blik terug op de inloopmiddag en pleiten sommige 
zelfs voor een jaarlijkse herhaling van het evenement.  
 



 

 4 

 
 
 
  



 

 5 

 

 

     Vragen gesprekstafel

 Gesprek al begonnen? Schuif gerust aan! 

Tijd   Vragen        

13.30 tot 13.50 uur  Samen leven  

   -Wat kunnen we als samenleving en als gemeente doen, zodat mensen gezond oud kunnen worden en langer  
	 	 	 thuis	kuŅŅeŅ	blijƪeŅ	ƫoŅeŅ?	Welke	ńaatregeleŅ	kuŅŅeŅ	ƫe	trefeŅ	op	het	gebied	ƪaŅ	ƫooŅzorgƪoorzieŅiŅgeŅ,	 
   inrichting openbare ruimte, ontmoetingsplekken en het tegengaan eenzaamheid? 

   - Wat kunnen we als samenleving doen om een gezonde leefstijl te bevorderen bij jong en oud? En welke rol zou 
   de gemeente daarbij kunnen spelen als het gaat om ruimtelijke plannen/maatregelen?   
 
14.00 tot 14.20 uur Mobiliteit 

   - Stel u bent wethouder en hebt dit jaar 500.000,- euro te besteden aan maatregelen op het gebied van  
   verkeer en vervoer in uw dorp. Waaraan zou u dat geld dan uitgeven?
 
   -Wat zou u het liefst willen veranderen of verbeteren op gebied van mobiliteit en bereikbaarheid in uw dorp?

14.30 tot 14.50 uur Duurzaamheid

   - Welke rol kan de gemeente volgens u spelen bij de overgang naar meer duurzame vormen van energie? 

   - Welke vormen van duurzame energie vindt u geschikt voor in of bij uw dorp? 

15.00 tot 15.20 uur Landschap, natuur en water

   - Welke kansen ziet u om de kwaliteit van natuur en landschap rond uw dorp te verbeteren? En om de  
   biodiversiteit in het landelijk gebied en in uw dorp te versterken?

   - Is het omliggende landschap van uw dorp voldoende ontsloten of ziet u mogelijkheden om dit te verbeteren?

15.30 tot 15.50 uur Wonen en zorg

   - Moeten er volgens u de komende decennia woningen worden bijgebouwd in Eelde-Paterswolde, Vries en 
    Zuidlaren? En zo ja voor wie en waar?
 
   - Reageer op de volgende stelling: Er moeten meer nieuwe woningen komen voor ouderen, zodat bestaande  
   woningen beschikbaar komen voor starters of gezinnen met kinderen.

16.00 tot 16.20 uur  Economie 

   - Hoe kan de gemeente het toerisme meer faciliteren en welke rol spelen plaatselijke ondernemers hierin? 

   - Vind u dat we het werken in woonwijken juist moeten stimuleren of in bepaalde gevallen juist moeten  
   afremmen?
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Samenvatting gesprekken gesprekstafel   
 

Dit hoofdstuk bevat de gespreksnotities van de zes gesprekstafels. Tijdens elke gesprekstafel 
stond een ander thema uit de omgevingsvisie centraal. Dit zijn: samen leven, mobiliteit, 
duurzaamheid, natuur en landschap, wonen en economie. De gespreksnotities geven een 
weergave van de verschillende reacties en opmerkingen die door de gespreksdeelnemers 
naar voren zijn gebracht. Hieraan is geen waardering of beoordeling van de kant van de 
gemeente gegeven. De uitkomsten van de gesprekstafels worden meegewogen bij de 
inhoudelijke uitwerking van de omgevingsvisie.  

Ronde 1: Samen leven   
 

Tijd 13.30 – 13.50  

Thema Samen leven  

Aantal deelnemers gesprekstafel 16 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inleiding 
Één van de thema’s die een rol speelt bij het bepalen van een visie voor de toekomst, is 
hoe we mensen helpen op een gezonde en goede manier oud te worden. De groep 75-
plussers in onze gemeente is groot en wordt de komende jaren alleen nog maar groter. 
De vraag is hoe we ervoor kunnen zorgen dat punten als wonen, inrichting van de 
openbare ruimte en voorzieningen hierop afgestemd zijn.  
 
Reacties 

Wonen  
Met name het bouwen van geschikte woningen wordt genoemd als een belangrijk aspect 
voor een goede leefbaarheid voor ouderen. Er zijn weinig seniorenwoningen beschikbaar 
in Eelde-Paterswolde. Veel ouderen zitten in de situatie dat ze in een te groot gezinshuis 
wonen met een grote tuin en graag naar een kleinere woning willen verhuizen. Dit 
bevordert ook de doorstroming van de groep die graag in dat grotere huis wil wonen, 
zoals jonge gezinnen.  
Naar wat voor soort woning men op zoek is, verschilt per persoon. De één wil een 
levensloopbestendig appartement, de ander een bungalow met een klein tuintje. Er is 
zowel vraag naar huurwoningen als koopwoningen.  
Een aantal bezoekers ziet een knarrenhof of een appartementencomplex met een mix 
van jong een oud ook wel zitten. Op die manier kun je elkaar wat helpen.  
 
Voorzieningen  
Het is voor een aantal bezoekers belangrijk dat voorzieningen als winkels en een bushalte 
dichtbij de woning zijn. Men geeft aan het niet eens te zijn met het besluit van het OV-
bureau om lijn 9 alleen nog over de Hoofdweg te laten rijden en niet meer door de 
omliggende wijken. Vooral voor ouderen, mensen die slechter ter been zijn en een groep 
mensen die om medische redenen afhankelijk is van het openbaar vervoer, is het 
belangrijk dat de bushalte dichtbij de woning is. 
Het is voor een aantal bezoekers belangrijk dat er winkels dichtbij de woning zijn. 
Bezoekers maken zich zorgen over de verpaupering van het centrum. Er staan een aantal 
winkelpanden leeg. Deze moeten een nieuwe invulling krijgen. Het centrum zou ook een 
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Ontmoetingsplekken  
Bezoekers missen een soort ontmoetingscentrum zoals het Clockhuys in Haren of het 
Forum in Groningen. Een plek waar mensen een kopje koffie kunnen drinken voor een 
betaalbare prijs, de krant kunnen lezen, nieuwe mensen kunnen leren kennen en waar 
(culturele) activiteiten worden georganiseerd.  Geopperd wordt een dergelijke 
voorziening te combineren met de bibliotheek en het dorpshuis. Ingeschat wordt dat er 
vrijwilligers zijn die hier iets in zouden willen betekenen.  
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Ronde 2: Mobiliteit   
 

Tijd 14.00 – 14.20  

Thema Mobiliteit  

Aantal deelnemers gesprekstafel 14 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Inleiding 
Iedereen is op verschillende manieren betrokken bij verkeer en vervoer. Dit kan zijn als 
wandelaar, fietser, automobilist of als gebruiker van het openbaar vervoer. Nu is de 
vraag, stel u bent wethouder en u heeft dit jaar 500.000 euro te besteden aan verkeer en 
vervoer, waar zou u dat dan aan uitgeven?   
 
Reacties 

Inrichting en onderhoud wegen 
De weg tussen Groningen en Eelde-Paterswolde is ’s avonds voor mensen die nachtblind 
zijn, niet te doen. Wanneer er meer witte lijnen op de wegen komen, zou dat al een groot 
verschil zijn. Dit geldt met name op de Groningerweg en de Meerweg.  
In Groote Veen zijn op de bouwwegen grote geulen ontstaan. De geulen zorgen voor 
gevaarlijke situaties. Gekeken moet worden of hier iets aan gedaan kan worden. Ook zou 
er meer verlichting geplaatst moeten worden.  
Op de Hooiweg komen boomwortels omhoog. Voorbijgangers moeten uitkijken dat ze 
niet over de wortels struikelen.  
Het onderhoud van trottoirs en fietspaden in Eelde-Paterswolde moet beter. Dit geldt 
met name voor de Hoofdweg en de Esweg.  
Langs de Groningerweg naar Eelderwolde en de Meerweg naar Haren ligt geen voetpad, 
terwijl hier wel veel mensen lopen. 
 
Openbaar vervoer 
De busverbinding tussen Groningen en Eelde-Paterswolde is slecht. Dit geldt met name 
voor de aansluiting met de stations in Haren en Groningen.  
Meerdere bezoekers geven aan het een slechte ontwikkeling te vinden dat buslijn 9 
alleen nog maar over de Hoofdweg gaat en niet meer door omliggende wijken en langs 
het Martiniziekenhuis. Zij hebben liever dat de bus minder vaak rijdt en wel alle wijken 
goed bedient, dan dat de bus ieder kwartier alleen over de Hoofdweg zou rijden. In de 
spits een sneldienst zou wel fijn zijn.  
Op de weg naar de bushaltes zou op sommige plaatsen betere verlichting geplaatst 
kunnen worden en een fietsenstalling bij de halte. Dit geldt bijvoorbeeld voor de 
Groningerweg en de Reigerlaan.  
 
Snelheid van autoverkeer 
Op de weg tussen Paterswolde en Eelderwolde mag je eerst 50 km/u, dan een stukje 60 
km/u en daarna weer 50 km/u. Dit zorgt voor veel verwarring bij automobilisten, die vaak 
het hele stuk 60 km/u rijden. Gepleit wordt om van het hele stuk 50 km/u te maken.  
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  Straatverlichting  
Sommige wijken in Eelde-Paterswolde zijn ’s avonds heel donker. Daar zouden meer 
straatlantaarns moeten komen. Dit geldt ook voor de Hooiweg.  
 
Fietspaden  
Voor fietsers zijn er weinig mogelijkheden. Op de Hooiweg bij Schelfhorst zouden 
fietsstroken op de weg gemaakt kunnen worden. Bij Westerhoorn zou een fietspad naast 
de autoweg aangelegd kunnen worden.  
Sommige bezoekers zouden het fijn vinden als fietsers op alle rotondes voorrang zouden 
krijgen. Andere bezoekers zijn het hier niet mee eens en vinden dat de auto op rotondes 
voorrang moet hebben. 
  
Zebrapad 
Er wordt gepleit voor het behoud van zebrapaden. Dit is met name belangrijk voor 
inwoners met een beperkt zicht.  
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Ronde 3: Duurzaamheid  

 
Tijd 14.30 – 14.50  

Thema Duurzaamheid 

Aantal deelnemers gesprekstafel 7 

  Inleiding 
De gemeente Tynaarlo krijgt vaak vragen over wat er gaat gebeuren op het gebied van 
duurzaamheid. Inwoners vragen zich af wat ze zelf kunnen doen. Hoe kijkt u tegen deze 
ontwikkeling aan? Waar bent u mee bezig als het gaat om het verduurzamen van uw 
woning? En hoe kijkt u aan tegen ontwikkelingen als zonneparken en windmolens?  
 
Reacties 

Verduurzamen van woning 
Een aantal inwoners wacht tot er verduurzaamde/duurzame levensloopbestendige 
appartementen vrijkomen. Het verduurzamen van hun eigen woning laten ze dan over 
aan degenen die hun huis overnemen.  
 
Individueel of collectief? 
De vraag is of men zelf moet investeren in duurzaamheid of dat er collectief dingen gaan 
gebeuren en inwoners dus beter kunnen wachten. De communicatie hierover is 
belangrijk. 
Bij een wijk aan het Paterswoldsemeer speelt het idee om samen met wijkgenoten water 
van het meer te gebruiken om de woningen mee te verwarmen. Hier willen ze graag over 
in gesprek met de gemeente.  
Wanneer inwoners vragen hebben over individuele investeringen, kunnen ze terecht bij 
het Energieloket. Voor collectieve investeringen moeten ze bij de gemeente zijn. De 
gemeente zou hier meer over moeten communiceren.  
 
Zonneparken en windmolens  
Op daken van flats of garages is ruimte voor zonnepanelen. Bij het bepalen van locaties 
voor zonneparken of windmolens, moet samengewerkt worden met andere gemeentes.  
Een aantal bezoekers noemt dat gewaakt moet worden voor verrommeling van het 
landschap. Om dit te voorkomen, zou er een visie moeten komen waarin staat welke 
landschappen behouden moeten blijven. De impact van zonneparken en windmolens is 
minder groot in gebieden die al aangetast zijn. Voorkomen zou moeten worden dat 
overal wat neergelegd wordt. 
Daarnaast zou een aantal bezoekers geen bezwaar hebben tegen overheidsdwang als het 
aankomt op het plaatsen van zonnepanelen op de daken. Anderen geven aan dat dit 
onhaalbaar is.  
Één van de bezoekers vraagt zich af of de gemeente ook kan aangeven bij het Rijk dat ze 
geen windmolens of zonneparken willen. Geantwoord wordt dat elke gemeente een 
standpunt moet bepalen en een ambitie neer moet leggen.  
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  Alternatief is dat het door het rijk wordt opgelegd. Deze ambitie verschilt per regio, 
omdat er per situatie gekeken moet worden wat er in die situatie mogelijk is. 
 
Kernenergie 
Één van de bezoekers pleit voor kernenergie. Er zouden dan kleine kerncentrales kunnen 
komen die een half miljard kosten in plaats van miljarden. De centrales kunnen in korte 
tijd gebouwd worden. 
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Ronde 4: Landschap, natuur en water 

 
Tijd 15.00 – 15.20  

Thema Landschap, natuur en water 

Aantal deelnemers gesprekstafel 5 

  Inleiding 
Het landschap rondom Eelde-Paterswolde is prachtig. Eigenlijk kun je bijna niet mooier 
wonen dan hier. Maar er zijn ook zorgen rondom het landschap. Bijvoorbeeld over de 
vermindering van biodiversiteit en de kwaliteit van de natuur. De vraag is hoe we dit 
kunnen verbeteren. Waar ziet u kansen en waarover heeft u zorgen?  
 
Reacties 

Wandelpaden 
Langs het Eelderdiepje lag vroeger een mooi wandelpad. Deze is nu afgesloten met een 
hek. Het zou mooi zijn als deze weer toegankelijk zou zijn. Andere wandelpaden, 
bijvoorbeeld richting Vriezeveen, zijn bijna niet begaanbaar. Er zitten daar pollen en 
kuilen en de ondergrond is momenteel te zacht.  
 
Landgoederen 
Er zijn zorgen over de landgoederen. Men is bang dat deze aangetast zullen worden.  
De landgoederen zijn beschermde dorpsgezichten, dus de landgoederen kunnen niet 
zomaar aangetast worden. Er is recent een restauratieplan uitgevoerd. Deze is inmiddels 
afgerond.  
 
Wateropgaven 
Bij Pollenland, Oosterland liggen wateropgaven. Dat betekent dat er daar 
omstandigheden worden verbeterd, zodat een aantal plantensoorten meer gestimuleerd 
worden om daar te groeien.   
Bij Vosbergen groeit veel biezengras. Het gebied is te nat voor koeien en schapen. Dat het 
gebied zo nat is, komt doordat het gebied in geval van nood onder water gezet kan 
worden. Er komt nog een plan voor dit gebied.  
In de noordoosthoek groeit de witte kievitsbloem, die daar bijna verdwenen is. Er wordt 
gekeken of er omstandigheden gecreëerd kunnen worden, waardoor de witte 
kievitsbloem daar meer kan groeien.  
 
Biodiversiteit 
Bij de vijver zouden in plaats van een keurig gemaaid gazonnetje, ook wilde bloemen 
geplant kunnen worden. Dan laat je de natuur meer zijn gang gaan. Dit scheelt 
maaikosten en de boel fleurt tegelijkertijd op. Daarnaast is het goed voor de insecten. Dit 
levert misschien wel weerstand op, omdat sommige inwoners het wellicht onverzorgd 
vinden staan. Dit geldt ook voor bermen die extensief onderhouden worden.  



 

 13 

 

  Stichting Steenbreek 
De gemeente is sinds een tijdje lid van Stichting Steenbreek. Dat houdt in dat stenen uit 
tuinen worden verwijderd en groen wordt teruggeplaatst. Op die manier kan het 
hemelwater de grond ook beter bereiken. Idee zou zijn om bij de mensen die meedoen 
aan de actie, de stenen thuis op te halen.  
 
Regentonnen 
Met de inzet van regentonnen, wordt het riool minder belast door het regenwater. Één 
van de bezoekers geeft aan dat wanneer inwoners gebruik gaan maken van regentonnen, 
ze in aanmerking zouden moeten komen voor vermindering van rioolbelasting.  
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Ronde 5: Wonen en zorg 

 
Tijd 15.30 – 15.50  

Thema Wonen en zorg 

Aantal deelnemers gesprekstafel 10 

  Inleiding 
Eelde-Paterswolde is een mooie plek om te wonen. Voor de toekomst denken we na over 
de woningvoorraad die we nodig hebben. Hoe ziet die eruit? Bouwen we nieuwe 
woningen of gebruiken we de bestaande voorraad? En over wat voor soort woningen 
hebben we het dan? En waar is hier ruimte voor? 
 
Reacties 

Seniorenwoningen  
Er moet meer aanbod van seniorenwoningen komen. Wanneer ouderen uit hun huidige 
woning verhuizen naar een seniorenwoning, komt hun woning vrij voor andere 
doelgroepen. Een woonvorm als Knarrenhof zou geschikt zijn voor seniorenwoningen. 
Een Knarrenhof is een voorbeeld van een hofjessysteem waarbij iedereen zijn eigen 
woning heeft, maar er ook gezamenlijke voorzieningen zijn. Daarnaast is er vraag naar 
bungalows met een klein tuintje en appartementen. De één wil graag een appartement 
met een tuintje en de ander met een balkon. Boven het winkelcentrum is een mooie plek 
voor appartementen.   
 
Kleinere woonvormen 
Aangegeven wordt dat er ook aan kleinere woonvormen behoefte is en dan niet specifiek 
voor jongeren of ouderen. Juist een mix van jong en oud kan van toegevoegde waarde 
zijn, doordat mensen op die manier wat voor elkaar kunnen betekenen. Als voorbeeld 
worden tiny houses genoemd.  
 
Starterswoningen 
Ook voor starters zou er meer woningaanbod moeten komen. Dit zouden betaalbare 
huur- en koopwoningen moeten zijn. Het stimuleren van erfdelen zou ook een optie 
kunnen zijn. Dat is wanneer een grote woning wordt opgedeeld in meerdere 
appartementen. Voor doorstroming geldt dat het om goedkope woonvormen moet gaan, 
anders kunnen starters deze woningen niet betalen.   
Vroeger waren er premie A- en premie B-woningen. Er waren toen hele strenge eisen 
over wat je wel en niet met een woning kon doen. De woning vrij verkopen kon 
bijvoorbeeld niet in de eerste tien jaar. Dat systeem werkte goed om starters aan een 
woning te helpen.  
 
Ruimte voor nieuwbouw 
Nieuwe woningen zouden op de huidige ijsbaan geplaatst kunnen worden. Ook is de plek 
waar nu de Marsch staat een optie voor nieuwbouw. Deze oorspronkelijke sporthal wordt 
nu tijdelijk door de politie gebruikt.  
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  Leegstaande schoolgebouwen zouden ook geschikt kunnen zijn voor woningen.  
Bijvoorbeeld de Daltonschool aan de Esweg of de centrumschool.  
Woningbouw zou een logische optie kunnen zijn bij het kijken naar een nieuwe invulling 
voor dit gebouw.  
Sommige inwoners zijn bezorgd over het verlies van de open ruimte bij hun eigen woning. 
Op dit moment hebben ze vrij uitzicht, men wil niet dat er een groot gebouw achter hun 
huis gebouwd wordt. Ook zijn er zorgen over dat het te druk wordt in het dorp.  
 
Grondprijs  
Één van de bezoekers heeft een vraag over het bepalen van de grondprijs. Uitgelegd 
wordt dat deze veelal residueel wordt bepaald. Dit betekent dat de waarde van een 
woning wordt berekend op basis van wat hij waard is wanneer hij klaar is. Hier worden de 
bouwkosten vanaf gehaald. Het bedrag dat overblijft is de grondprijs.  
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Ronde 6: Economie   

 
Tijd 16.00 – 16.20  

Thema Economie  

Aantal deelnemers gesprekstafel 5 

  Inleiding 
De economie in Eelde-Paterswolde draait onder andere op het feit dat het zo’n 
aantrekkelijk gebied is, waar veel recreanten en toeristen op af komen. De vraag is: hoe 
kunnen we het voor mensen die hier graag komen aantrekkelijk maken? En hoe kunnen 
we de ondernemers in dit gebied beter ondersteunen?  
 
Reacties 

Unique selling point 
Duurzaamheid zou bijvoorbeeld een unique selling point van de gemeente kunnen 
worden, hier kan veel aan gekoppeld worden. Een dergelijk unique selling point geeft het 
toerisme een extra dimensie, naast de mooie omgeving en de ligging nabij Groningen. Je 
verkoopt de gemeente dan als duurzaam om extra toeristen mee te lokken. Aan allerlei 
aspecten van duurzaamheid kunnen economische activiteiten gekoppeld. Het systeem 
zou sustainable moeten zijn. Op deze manier kan je ook inzetten op duurzame 
werkgelegenheid. 
Er zou een goede balans moeten zijn tussen wonen, werken en recreëren.  
 
Toerisme 
Het dorp is een interessante plek voor recreatie door de ligging naast Groningen en het 
Paterwoldsemeer. Bij veel andere steden zie je in de buurt camperplekken. Dit zou ook 
iets voor Eelde-Paterswolde kunnen zijn. Daarbij moeten we er wel voor zorgen dat de 
toeristen niet alleen naar Groningen gaan, maar ook juist onze gemeente bezoeken. Je 
kunt de natuur in onze gemeente ook goed promoten. Toeristen kunnen hier mooi 
fietsen. De promotie van Drenthe is nu misschien nog wat oppervlakkig.  
 
Zzp’ers 
Je hebt verschillende soorten zzp’ers, van adviseur tot bouwbedrijf. Gevraagd wordt hoe  
in dit kader gekeken wordt naar zzp’ers in woonwijken.  
Veel zzp’ers zullen eerder kiezen voor het werken aan huis om huurkosten van een 
bedrijfspand te besparen. De prijzen voor het huren van een pand op een 
bedrijventerrein zouden dan laag moeten zijn.  
Zzp’ers komen niet vaak bij de gemeente aankloppen met vragen. Het is voor de 
gemeente een lastige doelgroep om te bereiken. Wel organiseert de gemeente zo nu en 
dan bijeenkomsten waar zzp’ers op af komen. Ook wanneer een zzp’er financieel in de 
problemen zit, kan hij/zij naar de gemeente stappen voor hulp.  
Arbeidsongeschiktheid is een groot zorgpunt bij veel zzp’ers. In de gemeente is een groep 
zzp’ers samengekomen die zichzelf onderling verzekeren.  
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  Wanneer iemand een periode niet kan werken, kan diegene aanspraak maken op de pot. 
Het is goed om te kijken wat je samen kunt doen.  
 
Kringloopwinkel 
Een kringloopwinkel in Eelde-Paterswolde zou mooi zijn. In Vries en Assen zitten al grote 
kringloopwinkels en die zijn heel populair. Dit zou een mooi initiatief kunnen zijn.  
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 De kraampjes voor de informatiemarkt worden opgebouwd 

Sfeerimpressie (foto’s)  
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 De eerste bezoekers druppelen binnen 
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 Bezoekers kunnen vragen stellen op de informatiemarkt  
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 Bezoekers gaan met elkaar en medewerkers van de gemeente in gesprek over de toekomst 

van hun woon- en leefomgeving.   
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 23 

De bijeenkomst trekt zowel de jongere als de oudere inwoners van Eelde-Paterswolde en 

omgeving 
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Aan de gesprekstafel gaan bezoekers in gesprek over thema’s die een rol spelen in de 

omgevingsvisie.  
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